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Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 5. november 2020. 

 
Tilstede:          Lars Ottesen 
 Rasmus Ditlevsen  
 Flemming Bodilsen  
 Hanne Pontoppidan                      
 Bente Gjerlevsen 
  
Aktivitetskalender:  
Bestyrelsesmøde 10.12 2020 kl. 18:30 hos Rasmus Ditlevsen, Gabelsparken 10 
 

1. Godkendelse af referat fra 1. oktober 2020.  
Referat godkendt.  
 

2. Status på arbejdsopgaver 
 

 Revision af vedtægter: De reviderede vedtægter er gennemlæst af 
bestyrelsesmedlemmerne. Punktet sættes på bestyrelsesmødet d. 10.12 2020 
for grundig gennemgang. 

 
 Plan for træer i Gabelsparken: Landskabsarkitekt Arne Thomsen, Gredstedbro 

har udarbejdet et forslag til vedligehold af Gabelsparkens træer. Punktet 
drøftes ved næste bestyrelsesmøde d. 10. 12 2020.  

 
Hanne Pontoppidan har haft kontakt med landskabsarkitektfirmaet fra Odder. 
Firmaet vil gerne hjælpe med input til forskønnelse og fornyelse af de grønne 
områder i Gabelsparken. Vi siger ”tak” til tilbuddet. 

 
 Bomme og fjernelse af ukrudt: HedeDanmark har, i sommer, 3 gange brændt 

for ukrudt på stien (Den sti der ikke er asfalteret). Rasmus Ditlevsen har 
kontakt med HedeDanmark  

  
 Græsslåning og alm. vedligehold: Der er indkommet tilbud, vedr. græsslåning 

2021, fra 3 leverandører. Vi har valgt det billigste tilbud, som er Iver Iversen. I 
2021 bliver græsset slået 25 gange og der foretages buskrydning X 3. 
 
De 2 manglende træer på stien bag Gårdhavehusene genplantes.  
 
Rasmus Ditlevsen har haft kontakt med Esbjerg Kommune vedr. to træer på 
legepladsen mod Porsholdtparken, som skønnes ”farlige”. Dette punkt lukkes 
indtil videre, da træerne på legepladsen indgår i Arne Thomsens forslag om 
Gabelsparkens træer. Hans vurdering er, at træerne ikke er farlige. 
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Rasmus Ditlevsen har haft kontakt med Esbjerg Komme vedr. de store træer 
på Gabelsparkens legeplads, som hænger ud over stien. Opgaven er sendt 
videre i Kommunen. 
 

 Opfølgning slidlag og opretning af kanter på stier: Der er pålagt slidlag på de 
asfalterede stier. Der mangles stadig at blive påfyldt ved ”høje kanter”.  Der er 
også mangler i forhold til reetablering eks. oprettelse af SF-sten, som er kørt 
skæve. Rasmus Ditlevsen har kontakt med Esbjerg Kommune vedr. 
ovenstående. 

 
3. Nye punkter 

 Bøjede cykelchikaner: Rasmus Ditlevsen tager kontakt til Esbjerg Kommune. 
Esbjerg Kommune har tidligere givet udtryk for, at de skulle skiftes. 

 
 Japansk pileurt: Vi har tidligere i bestyrelsen drøftet forekomsten af Japansk 

pileurt på legepladsen. Vi henviser til en artikel i Jyske Vestkysten 30.10 2020 
og til at være opmærksomme omkring Japansk pileurt, da de breder sig 
hurtigt og er svære at ”komme til livs”. 

 
Opmærksomhed og bekymring drejer sig også om Vild Ingefær, som er set 
vokse i Gabelsparken. 

 
4. Evt. 

 
 

 
Referent 
Bente Gjerlevsen 


